
Referat fra bestyrelsesmødet den 31. oktober 2024  Afbud fra Torben 

 

1. Siden sidst 
 

2. Find vej i projektet 
Jes og Anita har snakket med en medarbejder fra ”Teknik og miljø” om placeringen af 
de omkring 10 nye/gamle Find vej i, pæle der skal graves ned/flyttes.  
Vores foreslåede placeringerne på kommunes arealer skal godkendes, når vi har 
fundet de eksakte placeringer for nye og gamle poster. Der kan evt tages billeder af 
stederne til kommunen. 
Jes spørger tilladelser hos private ejere om placering af pælene fx ved spejderhytten. 
I foråret begynder vi bestilling af grej. Vi sætter midlertidige laminerede mærker på de 
pæle, som er rådne og knækket, indtil vi får gravet nye i. 
Anita har deltaget i seminar om Find vej i. Der er lavet en ny hjemmeside. 
 
Der har været et forslag om opsætning af pæle i Gudme. Det har vi drøftet, og det vil 
blive taget op på generalforsamlingen. 
 
Svendborg Vandrehjem er meget interesseret i pjecerne med billedorienterings bane i 
Svendborg By, som fx kan gives til besøgende lejrskoleklasser ude fra.  
Der findes en ”Find vej i ” brochure – men der er et par ting, der skal opdateres. 
 

3. Klubarrangementer 

- nisseløb  Sidste års vindere familien Godtfred-Iversener i gang med 
planlægningen. Vi afventer dato og sted. 

-julefrokost?  Vi jule-hygger med spisning af smørrebrød i klubhuset efter bowling 
10. december. Der kommer tilmelding på O-fyn. 

- tilskud til fællesspisning efter klubmesterskabsløb i Odense Klubben giver 
tilskud på 150 kr. per medlem. 

- dato for generalforsamling Tirsdag den 4. marts 2025 

 

4. FSC 2025 
Jes er godt i gang med banerne i Rudkøbing. Per reviderer kortet. 
Ove tegner Svendborg By. Vi mangler banelægger i Svendborg og kontrollanter. 



Bjørn indkalder til opstartsmøde, Bjørn og Jes tager til opstartsmøde. Vi tænker 
afslutningen om søndagen bliver i Svendborg. 
Torben bliver sat på de officielle ansøgninger begge steder.  
 

5. Vintertræning  
Repræsentanter fra klubberne mødes næste torsdag og begynder planlægningen. De 
bliver tidtagning i 2025.  
 

6. Korttegner 
Vi fik afslag fra Halberg om tilskud til tegning af fx Bregninge. 
 

7. Høring om forvaltningsplan – urørt skov i vores område Rødme Svinehaverne og 
Rudkøbing skov 
Vi sender ikke høringssvar. 
 

8. Bestilling af tøj  Anita laver en bestillingsliste. Der kommer opslag på hjemmesiden 
og en liste bliver hængt op i klubhuset 

  

9. Klubledermøde sydkredsen 

Der er møde tirsdag den 5. november 

 

10. Evt.   Vi afventer spændt svar fra Kolding om overnatning på Vingsted idrætscenter til 
næste års Påskeløb. Vi har forhåndsreserveret nogle lejligheder. 

 

Referent, Annette 

 

 

 


